



AT YOUR DOORSTEPS

We got you covered wherever you are.

سواء كنتم بالمنزل او في العمل، اطباقنا المميزة تصلكم حيثما كنتم.

Conduct your business

DELICIOUS MEETINGS

lunches in style. Nur & Salt Sunday to Thursday from 12.30 PM - 4 PM. Tsuki from 2 PM - 4 PM.

وجبة غداء رجال الاعمال في مطعم نور وسولت. الاحد الى الخميس من الساعة 12.30 - 4 عصرا. في مطعم تسوكي من الساعة 2 – 4 عصرا.

MEAL DATE!

Specially tailored food menu for you both. Menu including a drink. At Nur, Salt & Tsuki.

لتجربة عشاء مميزة، تم اعداد قامّة طعام شهي من مطعم نور، سولت و تسوكي. العرض قائم لشخصين مع مشروبكم المفضل.

NASIM FOR 2

2022

EMBER

EPTI

AMMAN

RMONT

Under the starry nights, experience a truly unforgettable dinner for you & your beloved one. 3 set menu options available.

لتجربة عشاء مميزة لكم الاثنين بجانب البركة الخارجية في نسيم.



WE COME TO YOU

Because you're special -Fairmont Amman is ready to cater your events.

نلبى جميع احتياجات حفلاتكم الخارجية.

WINTER WEDDINGS

Book your winter wedding until end of September & get pampered.

أحجزوا لعرس فصل الشتاء الخاص بكم حتى نهاية سبتمبر و احصلوا على عروضنا المميزة.

For more info, contact us at +962 7 7044 4104 or Amman.catering@fairmont.com



Bastianich Pinot Grigio | Bastianich Schioppettino By Bottle JOD 42++ - By Glass JOD 7+

WINE OF THE MONTH

RIGHT STARTS

A good morning is when you try-out our breakfast buffet in NUR. Daily From 6.30 AM - 11 AM.

> استمتعوا بتشكيلتنا الشهية من بوفیه فطور نور.

دندنسة Oriental music &

delicious food! Every Thursday & Friday night.

عشاء شهي على انغام العود. كل ليلة خميس و جمعة.



MEET ALI

All the way from Lebanon, experience authentic Lebanese cuisine prepared by Chef Ali.

من لبنان، استمتعوا بالمأكولات الشهية و المحضرة من قبل الشيف اللبناني على و فريق الطهاه المحترفين.

AL-KIBBEH

Remember to order from our selection of kibbeh prepared by our team of professionals.

أطيب تشكيلة من الكبب اللبنانية المتنوعة بنور.

SALT STEAKHOUSE

TASTE & SAVOR

Join us for wine pairing dinners featuring special wines at Salt. Stay tuned! Reservations only.

لعشاء مميز مع تشكيلة من النييذ في سولت. الرجاء الحجز مسبقاً.

TENDERNESS

Cooked better on the bone! Tomahawk, grilled or salt crusted. Served with condiments.

شريحة ستيك التوماهوك الشهية، المشوية أو المملحة و المقدمة مع الاطباق الجانبية.



BUTTER BUDS

We have prepared 3 flavored butter to your liking. Served with our homemade sourdough.

تم اعداد 3 انواع من الزبدة الْشهية و المقدمة مع الخبز الطازج.

AGE-WORTHY

Go after taste & enjoy

life! Aged wines at Salt. اطلبوا من قائمة النبيذ المعتق لتجربة فريدة.

CRYSTAL LOUNGE

TEATIME SPECIAL

In Crystal garden, indulge in an afternoon refreshing teatime stand with added sorbets & fruits. Standard teatime stand available. Daily from 4 PM - 7 PM.

أجمل أوقات العصرية مع تشكيلتنا المعتادة بالاضافة الى المثلجات و الفواكة الصيفية المنعشة. يوميا من الساعة 4 حتى الساعة 7.



COOL **HAPPINESS**

More than a flavor to choose from. Homemade ice-cream on sticks or 3 cake sizes available.

استمتعوا بتشكليتنا المميزة من البوظة و القوالب بأحجامها الثلاثة لصيف اكثر انتعاشا.



GRAB'N'GO

Freshly baked items with your choice of iced-coffee, freshly brewed coffee or tea. Express breakfast available. Daily from 7 AM - 11 AM.

اطیب المأكولات و المخبوزات الطازجة مع مشروبكم المفضل من الشاي و القهوة. يوميًا من الساعة 7 صباحًا حتى

BBQ FEST

Bringing you an outdoor experience with our live BBQ station of meat, chicken & seafood every weekend night from 8 PM - 12 PM.

مشاوي مشكلة من اللحوم و الأسماك في نسيم. كل ليلة خميس و جمعة.

LIVE NIGHTS Live music

performance, delightful food & shisha. Every night except Sunday from 8 PM - 12 PM.

وا اجمل ليالي الغناء المأكولات الشهية بالاضافة الى الاراجيل في نسيم كل ليلة باستثناء أيام الاحد.



NASIM LOUNGE IRRESISTABLE JOY

Try out our homemade Mojito ice cream. Non-alcohol option

لصيف منعش، تم اعداد بوظة الموهيتو الصيفية لتذوقكم.

available.

الساعة 11 صباحًا.

TURN-UP

THE VOLUME

TIC-TACOS

now available in Tsuki. A combo not to be missed.

تاكو السوشي المقرمش في تسوكي لتجربة جديدة.

WOK FANS

your taste buds by Chef Ketsak.

مع الشيف كيتساك.



Asian experience. Book your lunch or dinner with family & friends & indulge.

اسيوية مميزة.

Come through with family & friends to enjoy

good music, food & drinks every weekend with our house DJ. Friday & Saturday from 2 PM - 6 PM. Happy hour on selected drinks available.

انغام الدي جي و المأكولات المميزة. خصم خاص على قامّة مختارة من المشروبات. من الساعة 2 و حتى 6 مساءا يومي الجمعة و السبت.

نهاية اسبوع شيقة في نسيم مع

Taco sushi special is

Asian food wok

experience that tempts لتجربة طهي مميزة في تسوكي



TRULY ASIA Our Tatami room is a truly

غرفة التاتمي في تسوكي لتجربة

JAPANESE HARMONY Relish your Sake &

Japanese beer for an ultimate dining experience.

و البيرة اليابانية في تسوكي.

لتجربة طعام مميزة مع الساكي

CAPRICE BAR

یا لیــل یا عیــن SATURDAYS: Arabic

night. House DJ available. Happy hour all day on select drinks. كل سبت، ليلة الموسيقى العربية مع الدي جي في كابريس.

ON THE DECK SUNDAYS: House

House DJ available 50% off Beluga Vodka & Chivas 12 Whiskey. كل احد، ليلة موسيقى الهاوس مع الدي جي في كابريس.

Commercial Night.

THURSDAYS & FRIDAYS: House DJ. 20% off bottles service.

BLAST WEEKENDS

كل خميس و جمعة، ليلة الدي جي في كابريس. خصم خاص 20% على زجاجات المشروب.



OLDIES & GOLDIES TUESDAYS: Oldies night.

Any Martini cocktail at JOD 5. كل ثلاثاء، ليلة الموسيقى من الماضي

مع الدي جي في كابريس.

DAILY

50% off select food & drinks items.

خصم %50 على قوائم مختارة من المأكولات و المشروبات. يوميا من الساعة 4 عصرا - 7 مساءا.

SHE NIGHT-OUT MONDAYS &

WEDNESDAYS: Ladies

night. House DJ

available. 2 drinks for her on the house. كل إثنينو أربعاء، ليلة السيدات مع الدي جي في كابريس.

للسيدات، استمتعن بمشروبين

مجانًا.

From 4 PM - 7 PM.

WILLOW STREAM SPA

Sundays to Wednesdays from 10 AM - 4 PM Special discounted price

of 20% on the below:

EARLY

BIRD

- Classic Swedish massage - Absolute relaxing massage - Classic facial treatments



FOR HIM Valid from Sept 1st until Sept 15th

TURKISH HAMMAM

Special package 90 minutes | JOD 85 - 60 minutes Hammam

- 30 minutes back, neck

& shoulder massage

MEMBERSHIP 12 Months | JOD 1550

LIFESTYLE

- 15% off selected Spa treatments

- Access to gym & outdoor

pool only

FOR DETAILS: CALL (06) 510 6000 OR VISIT FAIRMONT.COM/AMMAN

INSTAGRAM FAIRMONTAMMAN | FACEBOOK FAIRMONTAMMAN



